



# WHIMSICAL FESTIVE DELIGHTS 奇妙节日美饌

FESTIVE GOURMET TREATS 节日美味甜点 RASA SHOP, LEVEL 5 RASA商店 (5楼)



**LOG CAKES 树桐蛋糕**  
(good for 6 to 8 persons / 6-8 人份)

SGD 88 PER CAKE

**Tropical Wonderland Express**  
热带水果树桐蛋糕

A tropical train of vibrant flavors, where the tangy notes of mango and passionfruit are embraced by the smooth allure of chocolate coconut mousse, transporting you to a sweet wonderland.

一系列风味鲜活的热带列车，芒果和西番莲的浓郁果香与巧克力椰子慕斯的细腻柔滑缠绕舌尖，一口入魂，将您带入甜蜜仙境。

**Hazelnut Enchantment**  
榛子黑巧克力树桐蛋糕

A spellbinding combination of smooth chocolate and nutty hazelnut, crafted to deliver an enchanting dessert experience full of depth and flavor.

丝滑巧克力与坚果榛子的天作之合，精致诱人，风味层层交织，给人以丰盛愉悦的甜品体验。

**Raspberry Rose Reverie**  
玫瑰荔枝树莓树桐蛋糕

A stunning rose-shaped creation, bursting with the delicate sweetness of lychee and the tangy touch of raspberry, bringing a dreamlike indulgence to your table.

令人惊艳的玫瑰造型，荔枝的柔和甜美与树莓的酸甜清爽挑逗着万千味蕾，为您的餐桌增添一抹梦幻色彩。

**PINATA 皮纳塔**

SGD 36 PER PINATA

**Christmas In The Air**  
圣诞飘飘

**Lucky Gnome**  
幸运小矮人

**Santa Toots**  
Toots 圣诞老人

**The Christmas Train**  
圣诞列车



Prices stated are in Singapore dollars, inclusive of prevailing government tax. Items are subject to changes due to availability. Log cake orders must be placed at least 24 hours in advance.

标示价格单位为新加坡元，需加收 10% 服务费和现行政府税费。餐食可能有所变化，视供应情况而定。树桐蛋糕须至少提前 24 小时下单。



## ADVENT CALENDAR 圣诞倒数日历

Homemade Christmas Advent Calendar  
自制圣诞倒数日历

SGD 28

## TRADITIONAL TREATS 传统甜点

Do It Yourself Gingerbread Cookies  
自制姜饼曲奇

SGD 18

Classic Dark Chocolate Kouglouf  
经典黑巧克力咕咕霍夫蛋糕

SGD 28

Enchanted English Fruit Cake (750g)  
奇妙魔法英式水果蛋糕 (750 克)

SGD 35

Panettone with Chocolate Chip & Orange Cream (1000g)  
巧克力碎香橙奶油意式圣诞面包 (1000 克)

SGD 45

Animalier Collection: Panettone with Coffee Cream (1100g)  
动物系列: 咖啡奶油意式圣诞面包 (1100 克)

SGD 52

Panettone with Rum Liqueur, Raisins & Chocolate (1000g)  
朗姆酒葡萄干巧克力意式圣诞面包 (1000 克)

SGD 68

Panettone with Raisins Soaked in Passito di Pantelleria Wine (1000g)  
潘泰莱里亚甜酒葡萄干意式圣诞面包 (1000 克)

SGD 68

Dolce & Gabbana Collection:  
Panettone with Pistachio Cream & White Chocolate Covered (600g)  
杜嘉班纳系列: 开心果奶油白巧克力意式圣诞面包 (600 克)

SGD 90

Dolce & Gabbana Collection:  
Panettone with Chestnuts & Chocolate Covered (1000g)  
杜嘉班纳系列: 栗子巧克力意式圣诞面包 (1000 克)

SGD 90

Pandoro Classico (1000g)  
经典潘多洛黄金面包 (1000 克)

SGD 35

Red Mini Classico Panettone (100g)  
红色迷你经典意式圣诞面包 (100 克)

SGD 22

Blue Mini Classico Panettone (100g)  
蓝色迷你经典意式圣诞面包 (100 克)

SGD 22



Prices stated are in Singapore dollars, inclusive of prevailing government tax.

Items are subject to changes due to availability. Log cake orders must be placed at least 24 hours in advance.

标示价格单位为新加坡元, 需加收 10% 服务费和现行政府税费. 餐食可能有所变化, 视供应情况而定. 树桐蛋糕须至少提前 24 小时下单.